
                                                                                                     Ciechanów, dnia 17.07.2024 r.  

WI.0003.17.2024 

 

 

 

Pani 

Anna Smolińska 

Radna Rady Miasta Ciechanów 

 

W odpowiedzi na interpelację Pani radnej informuję, że ze względu na już przyjęty 

plan inwestycji oraz konieczność zabezpieczenia środków na jego realizację, modernizacja 

przedmiotowych dróg będzie rozważona w kolejnych latach. 

 

 

 

 

 

 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 
                                                                                           /-/ Iwona Kowalczuk 
                                                                                                  ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 

 


